
Referat fra bestyrelsesmøde hos Aase T.P. søndag den 3. april kl. 10.00 - 13.00 

Til stede var: Aase T.P. Henrik, Tove, Jan og Aase H. 

Ad 1) valg af referent. 

 Aase Høg blev valgt. 

Ad 2) Beslutninger efter sidste møde/opfølgning på emner fra sidste bestyrelsesmøde.  

 Den udsendte pressemeddelelse blev optaget i Ballerup bladet uden ændringer.  

Ad 3) Meddelelser (som ikke falder ind under dagsordenens øvrige punkter) 

 a) ingen fra formanden 

 b) Henrik havde udarbejdet en oversigt over korets økonomi. De 10.000 kr. der er afsat 

 til pianist, bliver ikke brugt i år til de planlagte koncerter. 

Ad 4)  Medlemmer. 

 a) Hvad skal vi mere gøre for at få flere ind? 

     Elsa, som dukkede op til prøve den 31. marts efter at have læst om koret i Ballerup   

     bladet, vender tilbage efter sommerferien. 

    I betragtning af korets gennemsnitsalder, kan det være svært at få yngre medlemmer. 

    Henrik forhører sig om pris for en annonce i DOFs blad. Tove forfatter en tekst, som   

    Aase T.P kan lægge ud på passende facebook- sider.  

 b) Optagelsesbetingelser(punkt fra bestyrelsesmødet i maj) er det noget, vi behøver at     

     skrive ned? 

     Vi ønsker, at Hanne deltager i et møde - måske næste gang - hvor vi kan vende      

     optagelse i koret med hende. 

Ad 5)  Nyt fra PKU.  

 Der er udsendt referat fra sidste møde. Henrik kontakter udvalget med en opfordring til 

 at få sammensat et fast program, da der kun er 5 øveaftener og en lang lørdag til

 rådighed inden 1. koncert den 2. juni.  

Ad 6) Konstituering derunder Aase H's forslag til ændret forretningsorden for bestyrelsen. 

 Aase T.P. og Henrik er på GF valgt som henholdsvis formand og kasserer.  



 Tove påtager sig sammen med Jan kontakten til presse. 

 Aase T.P. og Tove redigerer og opgraderer korets hjemmeside.  

 Aase H er fremover fast referent ved møderne og ansvarlig for korets adresseliste.  

 Henrik indarbejder Aase H's forslag til forretningsorden i de allerede eksisterende. 

 Aase H. og Tove tager sig i fællesskab af medlemsplejen. 

 Henrik tager kontakt til PKU for at få klarlagt en arbejdsfordeling mellem PKU og  

 bestyrelsen. 

Ad 7) Evaluering af generalforsamling. 

 Generalforsamlingen forløb ganske fredeligt, og der var ikke den store spørgelyst til 

 nogen af punkterne. 

Ad 8) Vedtægtsændringer om aftenskoleforening. 

 Efter en gennemgang af det forslag, der blev fremlagt ved GF, enedes man om små 

 ændringer, som nu vil blive indarbejdet i vedtægterne.  

Ad 9) Næste møde 

 Næste møde afholdes torsdag den 12. maj kl. 17.15 i kulturhuset i Skovlunde forud for 

 korprøven. 

Eventuelt 

 Spørgsmål om hvordan Hanne skal aflønnes for hjælp til ensemblesang. Der kan 

 afsættes en halv time til hvert ensemble i forbindelse med optræden ved korets 

 afslutninger. Aase T.P påtog sig at udarbejde et forslag 


